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Tomko: 
Interpeláciu mám na viceprimátora Ing. Róberta Puciho, máme ho tu, tak hneď som sa hlásil 
ako prvý. Že pán inžinier, pán viceprimátor, kanalizačné vpuste a opravy povrchu vozovky 
a takisto bol prasknutý vo vodovodnom potrubí, to je moja interpelácia. Skúste sa prejsť 
autom po Ulici SNP, sídlisko Juh, ďalej Švermova, Drienovská a iné ulice v meste, v akom 
stave sú tie kanalizačné vpuste. Ja som už niekoľkokrát interpeloval, aj riaditeľa som žiadal, 
aby sa na to pozrel, zatiaľ bez odozvy a pýtam sa dokedy musia vodiči motorových vozidiel 
a cyklisti jazdiť samovoľným spôsobom po týchto uliciach. Ide tu fakt niekedy o život, skúste 
ten kanalizačný príklop na Juhu, tam je to v dezolátnom stave už sa prepadá a skúste si autom 
prejsť, kto to nepozná, tam vojde, tak určite môže prísť aj o koleso, keď nespôsobí dopravnú 
nehodu. Pán poslanec, ste v dozornej rade VVS, skúste pomôcť mestu Trebišov, ešte pred 
voľbami do VÚC, vyskúšame, či sa to dá. Tak to je moja prvá interpelácia. 
K poruche vodovodného potrubia na Varichovskej ulici, tam dvakrát prasklo vodovodné 
potrubie a na Paričovskej ulici takisto dvakrát prasklo vodovodné potrubie. Na Švermovej 
ulici prasklo vodovodné potrubie, všetko v poriadku, dalo sa, opravilo sa to a dať do 
pôvodného stavu vozovku a zelený pás trvá niekoľko mesiacov. Mohli by aj obyvatelia 
Paričova povedať, koľko tam zažijú situácií ohľadom obchádzky hneď za Paričovským 
mostom, je tam značka už možno štyri mesiace položená, práce na cestách. Je to 
vybetónované, ale nie je tam položený asfaltový povrch. Leto je za nami, neviem, prečo sa to 
v lete neopravovalo, lebo tieto prakticky vodovodné potrubia, čo popraskali bolo v zimnom 
období. Ide druhá zima, stále je to v takom stave ako bolo, najmä na tých zelených pásoch, 
skúste ísť pred rodinný dom na Varichovskej ulici 1947, alebo 8021, hlina je vykopaná, 
obrubníky sú vybraté, všetko tam už stojí tri štvrťroka  neodpratané, proste v dezolátnom 
stave. Opravené to je, voda tečie, ale samozrejme aj to okolie treba skrášliť a dať do 
pôvodného stavu.  
 
 
PhDr. Čižmár: 
Tak, ako to bolo spomenuté aj pri iných bodoch vo vašom výstupe pán poslanec, tieto veci sa 
neustále riešia, aj vaše podnety v spolupráci so spoločnosťou VVS postupne v rámci možností 
a v rámci aj ich rozpočtu sa realizujú úpravy. Tie poruchy, o ktorých ste hovorili na 
jednotlivých uliciach, boli riešené zo začiatku roka ako dôsledok porúch, ktoré bolo potrebné 
riešiť najprv provizórnou opravou, následne už aj klasicky. To znamená, riešením celého 
povrchu úsekov, či už na chodníkoch, alebo na cestách. Každopádne všetky tie miesta 
a oblasti, ktoré ste spomenuli budú predostrené, resp. budú oznámené spoločnosti VVS 
a takisto poverený pracovník mesta sa nimi bude zaoberať a bude dohliadať na ich riešenie.  
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie výstavby a majetku 


